
Protokół nr 9/2025
z  posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki
Rady Miasta Płocka z dnia 22 stycznia 2025 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.30
Posiedzenie zakończyło się o godz. 15.40 
Stan członków Komisji – 9
Obecnych – 7

Lista obecności członków Komisji Rady Miasta stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.

Porządek posiedzenia:
1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta Płocka z 3
    grudnia 2024 roku.
3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miasta Płocka
    z 11 grudnia 2024 roku.
4. Płockie miejsca pamięci narodowej – informacja o stanie technicznym i potrzebach
    remontowych. Informacje o wykonanych remontach w 2024 roku i planach remontowych na 
    2025 rok.
5. Opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących
    sprawach:
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2025 -2051,
2) zmieniającą Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2025 rok,
3) nadania  medalu  ”Zasłużony  dla  Płocka”  Teatrowi  Dramatycznemu  im.  Jerzego 

Szaniawskiego w Płocku (druk nr 184),
4) przyjęcia  Polityki Senioralnej Miasta Płocka do 2026 roku (druk nr 195).

6. Sprawy różne.
7. Zakończenie posiedzenia.

Ad. pkt 1

Przyjęcie porządku posiedzenia.

Pan  radny  Łukasz  Chrobot,  Wiceprzewodniczący  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedział:  „Dzień  dobry  Państwu witam serdecznie  w Nowym Roku 2025 na  posiedzeniu 
komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miasta Płocka. Poprosimy o potwierdzenie obecności, 
mamy kworum osiem osób obecnych jedna osoba nieobecna.

W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony porządek posiedzenia. 
Wynik głosowania członków Komisji: 
7- głosów  za,
0- głosów przeciw,
1- głosów wstrzymujących się, 
1- brak głosu.
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Ad. pkt 2

Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta Płocka z 3 
grudnia 2024 roku.

Pan  radny  Łukasz  Chrobot,  Wiceprzewodniczący  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
przedstawił  protokół  ze  wspólnego  posiedzenia  stałych  Komisji  Rady  Miasta  Płocka 
zamieszczony  wcześniej  w  programie  Esesja.  Następnie,  z  powodu  braku  uwag  ze  strony 
członków Komisji do przedmiotowego  protokołu, poddał  go pod  głosowanie.
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. protokół.
Wynik głosowania członków Komisji: 
 7 -głosów  za,
 0- głosów przeciw,
 1- głos  wstrzymujący się,
 1- brak głosu.

Ad. pkt 3

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji  Kultury, Sportu i  Turystyki Rady Miasta 
Płocka z 11 grudnia 2024 roku.

Pan  radny Łukasz  Chrobot,  Wiceprzewodniczący  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
przedstawił  protokół  z  posiedzenia Komisji  Kultury,  Sportu i  Turystyki   Rady Miasta Płocka 
zamieszczony  wcześniej  w  programie  Esesja.  Następnie,  z  powodu  braku  uwag  ze  strony 
członków Komisji do przedmiotowego  protokołu, poddał  go pod  głosowanie.
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. protokół.
Wynik głosowania członków Komisji: 
 7 -głosów  za,
 0- głosów przeciw,
 1- głos  wstrzymujący się,
 1- brak głosu.

Ad. pkt 4

Płockie miejsca pamięci narodowej – informacja o stanie technicznym i potrzebach
remontowych.  Informacje  o  wykonanych  remontach  w  2024  roku  i  planach 
remontowych na 2025 rok.

Pan  radny  Łukasz  Chrobot,  Wiceprzewodniczący  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedział:  „Tego  punktu  nie  głosujemy  mamy  dokumenty  przygotowane  Państwo  radni 
zapewne się tym punktem zainteresowali. Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś pytania? Nie 
ma ja bym chciał zabrać głos w tym temacie. Chciałbym zapytać o rogatkę warszawską na 
zbiegu ulic Kilińskiego z ulicą Wyszogrodzką. Jadąc od ulicy Kolegialnej wyremontowaliśmy w 
stronę ulicy Wyszogrodzkiej, Słonecznej po lewej stronie tam gdzie znajduje się filia Książnicy 
Płockiej  jedną  rogatkę  wyremontowaliśmy  z  zewnątrz  druga  prawa  strona  tam  gdzie  się 
znajduje Monar nie została do dnia dzisiejszego wyremontowana. Estetycznie bardzo słabo to 
wygląda jeśli chodzi o miasto Płock jest to wizytówka. Chciałbym zapytać, czy jesteśmy jako 
miasto Płock w stanie w tym roku w jakikolwiek sposób podejść do tej sprawy i przygotować 
jakikolwiek  plan,  czy  znaleźć  pieniądze  na  wymalowanie  tej  rogatki,  bo  wandalizm psucie 
sprayem malowaniem odnawianiem bardzo słabo to wygląda. Uważam, że powinniśmy odnowić 
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obydwie raz jeszcze dwa budynki i będzie to estetycznie wyglądać naprawdę dobrze. Dziękuję.”

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Na ten temat nikt nie mówił, nie 
jest to też miejsce pamięci pewnie nie w tym punkcie tylko ogólnie budżetowym dlatego też się 
odzywam ja. Pewnie trzeba było to zgłosić na komisji Inwestycji Panu prezydentowi Zielińskiemu 
do rozpatrzenia i ewentualnie jakiegoś zaprojektowania czegoś w tym roku.”

Pan radny Łukasz Chrobot, Wiceprzewodniczący Komisji Kultury, Sportu i Turystyki powiedział: 
„Dziękuję zapisuje sobie tą informację, będę pamiętał.”

Ad. pkt 5

Opiniowanie  projektów  uchwał  na  najbliższą  sesję  Rady  Miasta  Płocka  w 
następujących  sprawach:
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024 -2051.
2)  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2024 rok,

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2025 -2051,
W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
Wynik głosowania członków Komisji: 
 5 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 3- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu.

2)  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na 2025 rok.
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 5 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 3- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu.

3) nadania medalu ”Zasłużony dla Płocka” Teatrowi Dramatycznemu im. Jerzego Szaniawskiego w 
Płocku (druk nr 184),
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 8 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 0- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu.

4) przyjęcia  Polityki Senioralnej Miasta Płocka do 2026 roku (druk nr 195).
W wyniku głosowania Komisja  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
Wynik głosowania członków Komisji: 
 7 -głosów  za,
 0- głosów  przeciw,
 1- głosy wstrzymujące  się,
 1- brak głosu.

Ad. pkt 6
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Sprawy różne.

Pan  radny  Łukasz  Chrobot,  Wiceprzewodniczący  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedział: „Szanowni Państwo ze swojej strony chciałbym podjąć temat osiągnięć płocczan. W 
miniony  weekend  mieszkaniec  naszego  miasta  Marcin  Malesa  zdobył  brązowy  medal  na 
Mistrzostwach Europy w brazylijskim Jiu-Jitsu, które odbyły się w Lizbonie. Udział w tej rangi 
mistrzostwach wzięło ponad 100 zawodników. Pan Marcin to osoba, która rozwija się przede 
wszystkim dzięki pasji  do sportu i  zaangażowaniu wielu wspaniałych osób, które ma wokół 
siebie.  Dlatego  prosiłbym każdego  z  was  tutaj  obecnych,  by  wspólnie  poprzeć  wniosek  o 
nagrodę dla Pana Marcina Malesy. Mam nadzieję, że coraz częściej będziemy mogli wspierać 
naszych lokalnych sportowców nie  tylko  gdy odnoszą oni  sukcesy,  ale  także gdy chcą się 
rozwijać,  by  zdobywać  medale.  Dziękuje  i  proszę  o  rozważenie  mojej  prośby  przez  Pana 
prezydenta Andrzeja Nowakowskiego.”

Pan radny  Michał Sosnowski, powiedział: „Chciałem dopytać odnośnie tego tematu, który 
poruszyłeś Łukaszu, ponieważ trener Malesa jest znany w całym mieście i ja jak najbardziej 
przychylam się do tej prośby, czy propozycji natomiast pytanie mam z jakiego paragrafu w 
jakiej wysokości, czy są jakieś konkrety, czy to jak na razie taka prośba kierunkowa, żeby 
prezydent pomyślał?”

Pan  radny  Łukasz  Chrobot,  Wiceprzewodniczący  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki 
powiedział: „To jest prośba kierunkowa, ja jestem przygotowany na to, żeby złożyć interpelację 
pod tym kątem jestem przygotowany także po sprawdzeniu wszelkiej dokumentacji z jakiego 
paragrafu i jak może zostać uhonorowany.” 

Pan radny Michał Sosnowski, powiedział: „Czyli na razie bez konkretów, tylko prośba komisji 
do prezydenta, żeby się zastanowił i znalazł rozwiązanie. Jak najbardziej się przychylam do tej 
prośby.”

Ad. pkt 7

Pan radny  Łukasz Chrobot,  Wiceprzewodniczący  Komisji  Kultury,  Sportu  i  Turystyki Rady 
Miasta Płocka, zamknął posiedzenie Komisji. 
Na  tym protokół  zakończono i  podpisano.

Wiceprzewodniczący
                                                                                    Komisji Kultury, Sportu i Turystyki

                                                                                                    
                 Łukasz Chrobot

Protokołowała:

Elżbieta Rzepecka
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